
 

MOTIE 

 
Naar aanleiding van agendapunt 5 
 

 
Onderwerp: Vaststellen programmabegroting 2018 en meerjarenraming 2019-2021 –  
                    fasering randweg De Zegge VII 
 

 
De raad van de gemeente Raalte, in vergadering bijeen op 9 november 2017 
 

 
Overwegende dat 

 De provincie van mening is dat Raalte 9 ha teveel industrieterrein heeft en dat dit 
moet worden afgeboekt. Raalte kan nog uitstel krijgen. Die 9 ha mag eventueel in 
de ijskast. 

 De plannen om uitstel te krijgen niet overtuigend zijn. 

 De wethouders de afgelopen 12-15 jaar veel te optimistische geweest zijn over de 
Zegge VII. Er zou veel vraag zijn, maar intussen is het nog steeds een grote lege 
vlakte. 

 Het college denkt dat er nu wel verkocht gaat worden. 

 De te verkopen  industriegrond langs de noord- en westrand van de Zegge VII 
gerealiseerd kan worden. Daar zijn alle benodigde keuzes aanwezig. Zichtbaar 
aan de weg of juist achteraf. Het is allemaal heel goed bereikbaar zonder 
Randweg. De Heesweg en de Overkampsweg lopen erlangs en de laatste komt 
vlakbij uit op de N348. 

 Er een risico bestaat dat er op korte afstand van Landgoed Schoonheeten 
onnodig een weg aangelegd wordt, met alle nadelige gevolgen van dien. 

 Uitstel van aanleg van de randweg daarom voor de hand ligt; Als er over 3 jaar 
ten minste 6 ha verkocht is, zoals het college verwacht, dan is de randweg een 
serieuze optie. Mocht de inschatting van het college te pessimistisch zijn dan het 
onderwerp eerder op de agenda komen. 

 

Draagt het college op  
 
de beslissing wel of geen dure randweg zo’n drie jaar uit te stellen tenzij binnen die 
drie jaar tenminste 6 ha verkocht is en de raad alsdan een nieuw voorstel voor te 
leggen. 
 
En gaat over tot de orde van de dag 
 

 
Fractie Lokaal Alternatief 
 
 
 
 
E. den Daas 

 


